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Protokół Nr LVII/2022 z LVII Sesji Rady Gminy Kawęczyn odbytej w dniu                                            

31 października 2022 roku w Urzędzie Gminy w godzinach od 13:00 do 14:30. 

 

W sesji udział wzięli radni Gminy Kawęczyn – zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli zaproszeni goście, a wśród nich sołtysi – lista obecności sołtysów 

i zaproszonych gości w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie LVII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LVI Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Wystąpienie zaproszonych gości. 

6. Głosowanie nad uchwałami w sprawach: 

a) zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2022; 

b) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2023 rok; 

c) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2023 

rok; 

d) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych; 

e) rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Kawęczyn; 

f) rozpatrzenia wniosku z dnia 14.09.2022r. 

7. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

8. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres międzysesyjny. 

9. Zapytania i wolne wnioski. 

10. Zamknięcie LVII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Ad. 1.Otwarcie LVII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Otwarcia LVII Sesji Rady Gminy Kawęczyn dokonał Piotr Gebler – Przewodniczący Rady 

Gminy Kawęczyn. Prowadzący powitał zebranych i stwierdził, że w sesji bierze udział 15-u 

radnych na stan 15-u co stanowi quorum niezbędne do prowadzenia obrad Rady Gminy 

Kawęczyn i można rozpocząć prawomocne obrady.  

Ad. 2.Uchwalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy  zapytał, czy ktoś chciałby wprowadzić jakieś zmiany do 

porządku obrad.  

 

Nikt nie wniósł zmian. 

 

Przewodniczący P. Gebler przeprowadził głosowanie jawne imienne nad przyjęciem porządku 

obrad. Odbyło się głosowanie jawne imienne.  

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian 

Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 

Urbanek  

 

Porządek obrad w brzmieniu jak wyżej został uchwalony. 

 

Ad. 3.Przyjęcie protokołu z LVI Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Piotr Gebler – Przewodniczący Rady Gminy – zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi co do 

protokołu z LVI Sesji  Rady Gminy Kawęczyn VIII kadencji. Uwag nie było. Zaproponował, 

aby protokół przyjąć bez odczytywania, ponieważ był on wyłożony do wglądu w Biurze Rady 

Gminy oraz przesłany z materiałami na posiedzenie sesyjne i nie zgłoszono uwag do jego 

zapisów.  

 

Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie jawne imienne nad przyjęciem 

protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LVI Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian 

Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 

Urbanek  

 

Protokół z LVI Sesji Rady Gminy Kawęczyn został przyjęty bez odczytywania. 

 

Ad. 4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny P. Urbanek przekazał na ręce Wójta Gminy J. Nowaka oraz Przewodniczącego Rady 

Gminy P. Geblera wniosek, który stanowi załącznik do protokołu. Wniosek dotyczy 

włączenia do planów zadań inwestycyjnych zadania budowy drogi relacji Dzierzbotki – 

Młodzianów.   

 

Ad. 5. Wystąpienie zaproszonych gości. 

Nikt z zaproszonych gości nie zabrał w tym punkcie głosu.  

Ad. 6.  Głosowanie nad uchwałami w sprawach: 

a)zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2022; 

Głos zabrała Skarbnik Gminy E. Balcerzak, która powiedziała, że większość zmian była 

omawiana na posiedzeniu komisji Rady Gminy, ale zaznaczyła, że są też zmiany, które 
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Wojewoda Wielkopolski przesłał w okresie pomiędzy komisjami, a sesją. Zmiana pierwsza 

dotyczy zwiększenia o kwotę 400,24 zł z przeznaczeniem na uzupełnienie dotacji na 

wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edukacyjne i materiały ćwiczeniowe. Kolejna 

zmiana dotyczy kwoty 10.812,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie bieżących kosztów 

funkcjonowania Środowiskowego Domu Samopomocy w Młodzianowie. Następna zmiana to 

kwota 25.000,00 zł z przeznaczeniem na realizację ustawy pomoc państwa w wychowaniu 

dzieci, tak zwane 500+. Dodała, że spływają jeszcze środki według wniosków, które zostały 

złożone przed zmianą. Skarbnik Gminy poinformowała, że kolejna zmiana dotyczy kwoty 

5.158,00 zł z przeznaczeniem na uzupełnienie dotacji w związku z realizacją zadań 

wynikających z ustawy Prawo o aktach stanu cywilnego, ustawy o ewidencji ludności oraz 

ustawy o dowodach osobistych. Kolejne środki przekazane od wojewody zostaną przeznaczone 

na realizację zadań z zakresu administracji rządowej w związku z funkcjonowaniem Urzędu 

Stanu Cywilnego. Skarbnik E. Balcerzak zauważyła, że są to głównie środki w związku                          

z realizacją zadań wynikających z przyjmowaniem i prowadzeniem spraw z uchodźcami                      

z terenu Ukrainy. Kolejna zmiana to zwiększenie o kwotę 1.824,97 zł z przeznaczeniem na 

opłacenie składek na ubezpieczenie zdrowotne za osoby pobierające niektóre świadczenia 

rodzinne, a także w ramach zasiłku dla opiekuna na podstawie ustawy o świadczeniach opieki 

zdrowotnej finansowanych ze środków publicznych. Kolejnym pismem Wojewoda 

Wielkopolski przeznacza kwotę 27.354,00 zł na realizację zadania wsparcia rodzin w ramach 

Programu „Za życiem”. Ponadto Skarbnik Gminy poinformowała, że otrzymaliśmy środki                  

w wysokości 2.888.418,57 zł pochodzące z dochodów od osób prawnych i od osób fizycznych, 

tak zwane wpływy z PIT, które zasilą budżet roku bieżącego. W dalszej części obrad Skarbnik 

E. Balcerzak powiedziała, że dwa sołectwa, to jest Sołectwo Będziechów i Sołectwo Marianów-

Kolonia dokonały zmian zadań realizowanych w ramach funduszu sołeckiego. Sołectwo 

Będziechów rezygnuje z zadania zakupu namiotu promocyjnego, a środki przeznacza na 

wycinkę krzaków. Natomiast Sołectwo Marianów-Kolonia dokonało zmiany w ramach 

przedsięwzięcia bieżącego utrzymania dróg, które dotyczyło przesunięcia środków pomiędzy 

zakupem materiałów, a pracą sprzętu w wysokości 368,00 zł. Sołectwo zmniejsza zadanie 

„Opłata za przyłącze energetyczne” o kwotę 12.250,00 zł, a środki przeznacza na zadanie 

rozprowadzenia energii elektrycznej na placu rekreacyjno-sportowym – kwota 3.500,00 zł i na 

zadanie zagospodarowanie terenu rekreacyjnego, zakup materiałów do budowy ogniska, tj.: 

kostka brukowa, kostka granitowa, obrzeża betonowe, ławki, grill z rusztem, kocioł                                   

z paleniskiem - kwota 8.750,00 zł. Następnie Skarbnik E. Balcerzak powiedziała, że wpłynął 

wniosek od Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego z prośbą o zabezpieczenie środków 

finansowych na uruchomienie odrębnego przyłącza internetowego dedykowanego do aplikacji 

Źródło, które jest wykorzystywane w Urzędzie Stanu Cywilnego.  Dodała, że w ostatnim czasie 

miało miejsce kilka awarii aplikacji Źródło, dlatego wpłynął wniosek o zabezpieczenie środków 

na montaż odrębnego przyłącza dedykowanego temu systemowi. Następnie Skarbnik Gminy 

powiedziała, że Ochotnicza Straż Pożarna w Kawęczynie zwróciła się z wnioskiem o wsparcie 

finansowe w kwocie 4.000,00 zł na zakup nowej pilarki do drewna. Jednostka motywowała 

wniosek tym, iż obecna pilarka jest już zużyta, a jednostka ma bardzo dużo wyjazdów do 

powalonych drzew, gdzie wymagane jest posiadanie sprawnego sprzętu. Ostatnia zmiana 

dotyczy wniosku Komendy Powiatowej Policji, która zwróciła się z prośbą o przesunięcie 

zaplanowanej już wcześniej w budżecie kwoty 21.000,00 zł z zadania współfinansowania 

zakupu radiowozu na zadanie współfinansowania termomodernizacji budynku Komisariatu 

Policji w Dobrej. 
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Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma pytania w zakresie 

omówionych zmian budżetowych.  

 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2022.Odbyło się głosowanie 

jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2022;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian 

Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 

Urbanek  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LVII/364/2022 w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

gminy na rok 2022. 

 

b) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2023 rok; 

Skarbnik Gminy E. Balcerzak przedstawiła projekt uchwały odczytując proponowane stawki 

na roku 2023 dla poszczególnych rodzajów podatków od nieruchomości.  

 

Przewodniczący Rady Gminy P. Gebler zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś 

pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań.  

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2023 rok. 

Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2023 rok;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian 

Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 

Urbanek  
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Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LVII/365/2022 w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości na 2023 rok. 

 

c) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2023 rok; 

Skarbnik Gminy E. Balcerzak powiedziała, że na komisjach wypracowano stanowisko, że cena 

skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego zostanie obniżona z kwoty 75,04 zł za 1 dt do 

kwoty 63,00 zł za 1dt. Pismo zawierające propozycję naszej stawki zostało wysłane do 

zaopiniowana przez Wielkopolską Izbę Rolniczą, która w dniu 24 października wydała opinię 

pozytywną dotyczącą obniżenia przedmiotowej stawki do kwoty 63 zł za 1 dt.  

 

Przewodniczący Rady Gminy P. Gebler zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś 

pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań.  

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2023 

rok. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2023 rok; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian 

Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 

Urbanek  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LVII/366/2022 w sprawie obniżenia ceny skupu żyta 

do celów wymiaru podatku rolnego na 2023 rok. 

 

d) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych; 

Skarbnik Gminy E. Balcerzak powiedziała, że stawka ministerialna została podwyższona                        

o 6 % w stosunku do roku poprzedniego a my z Urzędu proponujemy, aby podnieść stawki 

podatkowe od środków transportowych o dodatkowe 4 %, co w konsekwencji da 10 % 

podwyżki od stawek uchwalanych w zeszłym roku. Następnie Skarbnik Gminy przedstawiła 

projekt uchwały z wartościami poszczególnych rodzajów podatków dla środków 

transportowych.  

 

Przewodniczący Rady P. Gebler przypomniał, że w tamtym roku mieliśmy stawki minimalne. 

Dopytał, czy w tym roku nie chcemy zostać też przy minimalnych.  

 

Wójt Gminy J. Nowak powiedział, że te 4 % wynika z zaokrągleń do pełnych kwot.  
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Skarbnik Gminy E. Balcerzak wyjaśniła, że chodzi o takie przypadki, gdzie Minister podniósł 

stawkę podatku o np. 27 zł, a my zaokrąglamy i podnosimy do pełnej kwoty, czyli 30 zł.   

 

Przewodniczący P. Gebler zaznaczył, że pyta, dlatego, że wcześniej przyjmowaliśmy strategię, 

aby mieć najniższe stawki i przyciągnąć tym przedsiębiorców do naszej gminy.  Zauważył, że 

takie hasło też reklamujemy, a jak podwyższymy stawki o 4 % to nie będą to już stawki 

minimalne i ktoś może nam to zarzucić. Przewodniczący Rady zapytał o zdanie pozostałych 

radnych.  

 

Skarbnik Gminy E. Balcerzak powiedziała, że w takim przypadku te stawki byłby z groszami. 

Zaznaczyła, że jest to tylko propozycja.  

 

Radny P. Urbanek zapytał,  czy zmieniło się coś w ciągu ostatniego roku przez to, że w tamtym 

roku uchwalaliśmy stawki minimalne. Dopytał, czy przybyło zarejestrowanych samochodów 

na terenie naszej gminy.  

 

Skarbnik Gminy E. Balcerzak odpowiedziała, że od tamtej pory przybyło 10 pojazdów.  

 

Przewodniczący Rady P. Gebler powiedział, że jeśli chodzi o napływ samochodów to na efekty 

musimy poczekać nawet kilka lat.  

 

Wójt Gminy J. Nowak wniósł o autopoprawkę i zaproponował pozostanie przy stawkach 

minimalnych w wysokości ogłoszonej przez upoważnionego do tego Ministra. Zaznaczył, że 

skutek finansowy jest tak naprawdę minimalny, a wcześniejszej propozycji przyświecał cel, 

jakim było zaokrąglenie do pełnych złotówek. Wójt J. Nowak wnioskował jeszcze raz                            

o wprowadzenie autopoprawki i przegłosowanie uchwały ze stawkami minimalnymi 

ogłoszonymi przez Ministra.  

 

Przewodniczący Rady Gminy P. Gebler zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś 

pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał więcej uwag ani pytań.  

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. Odbyło 

się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian 

Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 

Urbanek  
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Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LVII/367/2022 w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych. 

 

e) rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Kawęczyn; 

Przewodniczący P. Gebler przedstawił projekt uchwały wraz z treścią uzasadnienia oraz 

załącznika do uchwały.  

 

Przewodniczący Rady P. Gebler otworzył dyskusję w omawianym temacie.  

 

Głos zabrał Wójt Gminy, Który powiedział, że skarga jest wynikiem braku poparcia racji 

skarżącego w odniesieniu do wcześniej złożonej skargi na radnego i sołtysa.   

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Gebler zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma pytania.   

 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Kawęczyn. Odbyło się 

głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Kawęczyn;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian 

Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 

Urbanek 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LVII/368/2022 w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Kawęczyn. 

 

f) rozpatrzenia wniosku z dnia 14.09.2022r. 

Przewodniczący Rady P. Gebler przedstawił treść uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Gebler otworzył dyskusję w omawianym temacie.  

 

Radny G. Dzikowski zapytał, czy znany jest adresat petycji.  

 

Przewodniczący Rady P. Gebler powiedział, że adresatem nie jest osoba z terenu naszej gminy.  

 

Udzielono odpowiedzi, że jest to osoba z Konina.  

 

Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś jeszcze ma jakieś pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał więcej uwag ani pytań. 
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Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 14.09.2022r. Odbyło się głosowanie jawne 

imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia wniosku z dnia 14.09.2022r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian 

Kwinciak , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Łukasz Mila  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LVII/369/2022 w sprawie  rozpatrzenia wniosku z dnia 

14.09.2022r. 

Ad. 7.  Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z działalności za okres międzysesyjny.  

Wójt Gminy J. Nowak przedstawił również informację o realizowanych inwestycjach oraz 

informację o poziomie wykonania budżety gminy w poszczególnych działach.  

Sprawozdanie wraz z w/w informacjami przyjęto bez uwag.  

Sprawozdanie oraz informacja o realizowanych inwestycjach i informacja o poziomie 

wykonania budżety gminy w poszczególnych działach stanowią załącznik do protokołu. 

Ad. 8. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres międzysesyjny. 

Piotr Gebler - Przewodniczący Rady Gminy - przedstawił sprawozdanie z działalności za okres 

międzysesyjny. 

Sprawozdanie przyjęto bez uwag. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 9. Zapytania i wolne wnioski. 

Radny T. Tyrakowski zapytał, w jakich punktach mieszkańcy gminy będą mogli odbierać 

węgiel.  

 

Wójt Gminy J. Nowak powiedział, że w dniu 18 października odbyło się spotkanie z pięcioma 

podmiotami, które zajmują się sprzedażą węgla na terenie naszej gminy. Wyjaśnił, że 

zorganizował spotkanie po to, aby mieszkańcy mogli zaopatrzyć się w opał w punktach , w 

których robili to dotychczas. Dodał, że można byłoby zorganizować jakieś miejsce specjalnie 

do tego, ale przygotowanie go wiązałoby się z poniesieniem kosztów, a nie przymierzamy się 

do długofalowej sprzedaży węgla. Wójt J. Nowak powiedział, że właściciele muszą wyrazić 

zgodę na sprzedaż przedmiotowego węgla przy udziale jednostki samorządu terytorialnego. 

Nadmienił, że są to działania podejmowane dla dobra naszych mieszkańców, ale tak naprawdę 

uczymy się, jak to robić, ponieważ jest to cos nowego dla nas.  

 

Radny T. Tyrakowski powiedział, że chodziło mu o to, czy w jednym punkcie będzie 
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prowadzona sprzedaż węgla czy w kilku.  

 

Wójt Gminy podsumował, że poczyniono starania, aby sprzedaż węgla była możliwa we 

wszystkich punktach, ale wszystko zależy od właścicieli punktów sprzedaży węgla. Dodał, że 

stosowna informacja będzie podana do publicznej wiadomości, jak zostaną zawarte 

porozumienia z przedmiotowymi wykonawcami.  

 

Radny P. Urbanek odniósł się do wniosku, który złożył w punkcie 4. Interpelacje i zapytania 

radnych porządku obrad dzisiejszej sesji. Poprosił Państwa radnych o pochylenie się nad nim 

na najbliższym posiedzeniu komisji Rady Gminy. Radny zaznaczył, że chodzi o budowę drogi 

relacji Dzierzbotki – Młodzianów. Ponadto nawiązał do sprawozdania Wójta Gminy, w którym 

była informacja, że przygotowywany jest  wniosek dotyczący ubiegania się o dofinansowanie 

na zadanie budowy dróg na terenie gminy Kawęczyn. 

 

Wójt Gminy powiedział, że wszyscy widzieliśmy, że taki wniosek wpłynął i jeszcze w dniu 

dzisiejszym zostanie on przekazany na dziennik korespondencji i na stanowisko merytoryczne. 

Dodał, że kolejnym krokiem będzie przedłożenie go niezwłocznie na komisje Rady Gminy 

Kawęczyn.  

 

Radny Ł. Mila poprosił, aby na kolejne posiedzenie Rady Gminy przygotować krótką 

informacje na temat sytuacji finansowej szpitala powiatowego w Turku. Zaznaczył, że nie 

możemy liczyć na uzyskanie takiej informacji bezpośrednio od radnych powiatowych czy też 

panów Starostów, ponieważ nie pojawiają się na naszych obradach.   

 

Wójt Gminy J. Nowak powiedział, że postara się przygotować taką informację poprzedzając to 

rozmowami z przytoczonymi funkcyjnie osobami.  

 

Ponadto Wójt Gminy powiedział, że na bieżąco w internecie będą zamieszczane informacje 

dotyczące dystrybucji węgla przez naszą gminę. Poprosił, aby wszyscy śledzili nasze strony 

oraz o to, aby przekazać te informacje innym (sąsiadom, rodzinie). Dodał, że planuje się 

sprzedaż węgla zgodnie z kolejnością składania wniosków, których składanie rozpoczęło się  

późnym latem br. Podkreślił, że osoby, które zakupiły węgiel po cenie niższej niż 2.000,00 zł 

nie będą mogły zakupić węgla od samorządów.   

 

Więcej zapytań ani wniosków nie było.  

 

Ad. 10. Zamknięcie LVII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad Piotr Gebler- Przewodniczący Rady 

Gminy Kawęczyn uznał LVII Sesję Rady Gminy Kawęczyn za zakończoną i zamknął obrady. 

Przewodniczący P. Gebler poprosił o zachowanie bezpieczeństwa podczas podróży w dniu                          

1 listopada oraz przypomniał, że w obrębie cmentarza w Tokarach Pierwszych oraz cmentarz 

w Dobrej będzie obowiązywał ruch jednokierunkowy.   

 

 

 

                       Protokołowała                                                           Przewodniczył   

 

                  Magdalena Krakowiak                                                     Piotr Gebler 
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